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Protokół nr XL/21 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 29 listopad 2021 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy (lista obecności  

w załączeniu do protokołu), Burmistrz Miasta i Gminy Morawica Pan Marian Buras, Zastępca 

Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki, Skarbnik Miasta i Gminy Morawica Pani Małgorzata 

Lisicka, Kierownik Referatu kultury, sportu i promocji Pani Monika Malicka, Przedstawiciele 

Inwestplan Sp. z o.o. (Pan Grzegorz Jankowski, Pan Grzegorz Bojarski), Prezes Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Morawicy Sp. z o.o. Pan Tomasz Kozłowski, Pan Jan Skuciński – 

sołtys miejscowości Wola Morawicka, Pani Dorota Sabat – sołtys miejscowości Radomice I, 

Wiceprezes Zarządu klubu sportowego „Moravia” Pan Krystian Kruk. 

XL sesja Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się w Samorządowym Centrum Kultury 

i Biblioteki w Morawicy (ul. Spacerowa 7). 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Porozumienie Samorządowe w formie 

oświadczenia w sprawie oświadczenia Klubu Radnych Burmistrza z dnia 9 sierpnia 

2021 r. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica za okres między 

sesjami. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2021 – 2026. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2021 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłat dla taryfowej grupy odbiorców usług 

odprowadzania ścieków. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIX/363/21 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 18 października 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

połączenie spółek : „Koral” sport i rekreacja sp. z o. o. i Zakład Gospodarki 

Komunalnej w Morawicy sp. z o.o. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do 

zasobu gminnego od właścicieli nieruchomości gruntowych położonych w obrębie 

geodezyjnym Bilcza oznaczonych działkami nr 454/13 i nr 454/15. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do 

zasobu gminnego od właścicieli nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

geodezyjnym Brzeziny oznaczonej działką nr 433/108. 
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14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do 

zasobu gminnego od współwłaścicieli udziałów w nieruchomości gruntowej położonej 

w Dyminach oznaczonej działkami nr 840/79 i nr 840/82. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy 

Morawica, oznaczonej działkami o numerach ewidencyjnych 224/848 o pow. 0,0304 

ha, 224/849 o pow. 0,0238 ha, 224/850 o pow. 0,0153 ha, 224/851 o pow. 0,0200 ha, 

224/852 o pow. 0,0200 ha, 224/853 o pow. 0,0200 ha, 224/854 o pow. 0,0201 ha, 

224/855 o pow. 0,0203 ha, 224/856 o pow. 0,0211 ha i 224/857 o pow. 0,0034 ha 

położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą  

w Lublinie. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy 

Morawica, oznaczonej numerem ewidencyjnym 1017 o pow. 1,1500 ha położonej  

w obrębie geodezyjnym Brzeziny na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o.o. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i Gminy 

Morawica, oznaczonych numerami ewidencyjnymi 295 o pow. 0,0600 ha, 184 o pow. 

0,2600 ha, 203/3 o pow. 0,1000 ha i 74 o pow. 0,0600 ha położonych w obrębie 

geodezyjnym Dębska Wola na rzecz spółki NEXERA Sp. z o.o. z siedzibą  

w Warszawie. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy 

Morawica, oznaczonej numerem ewidencyjnym 319 o pow. 0,1100 ha położonej  

w obrębie geodezyjnym Lisów na rzecz spółki NEXERA Sp. z o.o. z siedzibą  

w Warszawie. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Bilcza. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie 

przez Miasto i Gminę Morawica na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Bilczy 

nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza oraz 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

pomieszczeń w budynku remizy strażackiej, które są zbędne na prowadzenie działań 

statutowych OSP. 

21. Rozpatrzenie projektu w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/371/21 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 18 października 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy nieodpłatnego przekazania przez Ochotniczą Straż Pożarną w Morawicy 

nieruchomości gruntowej zabudowanej budynkiem remizy strażackiej  w trybie  

art. 902¹ § 1 Kodeksu Cywilnego. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/300/21 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 20 stycznia 2021 r. w sprawie planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Miasto i Gminę Morawica oraz ustalenia 

maksymalnych kwot dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie 

oraz form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznane  

w roku 2021. 
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23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy Miasta  

i Gminy Morawica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2022. 

24. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

25. Zakończenie obrad. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia XL sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Następnie poprosił  

o sprawdzenie kworum. Przewodniczący Rady stwierdził, że XL sesja Rady Miejskiej  

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Paweł Pajączkowski 

8. Marcin Piecyk 

9. Dorota Pietrzyk 

10. Piotr Polewczak 

11. Krzysztof Strąk 

12. Łukasz Wojda 

13. Damian Woźniak 

14. Ryszard Znój 

15. Robert Żołądek 

 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 

punktu : sprawy różne. Sprawy różne byłby wtedy punktem 25 porządku obrad,  

a zakończenie obrad punktem 26. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu w tej sprawie Radnemu Tomaszowi Domagale.  

- Radny Tomasz Domagała – zgłosił głos przeciwny wprowadzenia do porządku obrad 

punktu: sprawy różne. Tak sformułowany punkt jest niezrozumiały i niekompletny. Zgodnie  

z opinią radcy prawnego na poprzedniej sesji Pani Ewy Kokowskiej zgłoszony do porządku 

obrad punkt powinien dotyczyć konkretnej sprawy, tak abyśmy wiedzieli nad czym 

procedujemy. Uważam, że powinniśmy w praktyce to stosować. Natomiast jeżeli punkt 

sprawy różne miałby dotyczyć jakiś pytań do Pana Burmistrza chciałbym przypomnieć, że 

zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym art. 24 ust. 6 mówi, że interpelacje i zapytania 

składane są na piśmie do przewodniczącego rady, który bezzwłocznie przekazuje je 

burmistrzowi. Jestem przeciwny wprowadzeniu tego punktu do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że ten punkt nie musi dotyczyć zapytań do burmistrza, po 

prostu sprawy różne - radny/radna może zaprosić na imprezę oficjalnie, pochwalić się, 

odczytać swoje sprawozdanie ze swojej działalności pomiędzy sesjami. Nie koniecznie, to 

muszą być pytania do Pana Burmistrza. Wiemy, też Pan Burmistrz wiele razy reagował, prosił 
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o złożenie zapytań w formie pisemnej, że nie musi odpowiadać na żadne pytania. Ja jako 

przewodniczący rady mogę odsłuchać spraw różnych – radnych, od sołtysów. To jest też 

jedyny moment, gdzie sołtysi mogą swoje sprawy wypowiedzieć. Pani Ewa Kokowska – 

radca prawny ma rację, chociaż nasz statut do końca nie przewiduje, żeby w sprawach 

różnych podawać te sprawy różne, nie ma takiego obowiązku. Dla przykładu: 

Gmina Daleszyce – interpelacje, zapytania i sprawy różne, odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania; 

Nowiny – wolne wnioski i informacje, sprawy różne; 

Mniów – wolne wnioski, ogłoszenia; 

Pierzchnica – wolne wnioski i zapytania; 

Sobków – wolne wnioski; 

Chęciny – sprawy różne, wnioski i zapytania; 

Kije – wnioski i zapytania; 

Kielce – interpelacje i zapytania radnych, sprawy różne, wolne wnioski. 

Radny ma prawo zabierać głos na każdej sesji, w każdym punkcie obrad w terminie 

określonym regulacjami statutowymi. Możliwość zabrania głosu przez radnego na sesji, to nie 

tylko możliwość realizacji jego podstawowych praw wynikających z mandatu, ale również 

przejaw zasad jawności w działaniach samorządu terytorialnego – Pani Augustyniak, „Prawa  

i obowiązki radnego jednostki samorządu terytorialnego”. Do podstawowych środków 

prawnych za pomocą, których radny może wykonywać swój mandat można zaliczyć czynne  

i bierne prawo wyborcze do organów pomocniczych rady, prawo do głosu, prawo do 

zabierania głosu na sesji – Pan Chmielnicki, „Ustawa o samorządzie gminnym – komentarz”. 

Przewodniczący Rady poinformował, że on zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do 

porządku obrad sesji punktu: sprawy różne. Do każdego wniosku mogą być głosy opiniujące, 

jak i obrona i kontrobrona. Jeżeli sama nazwa się nie podoba, możemy inaczej nazywać. 

 

Przystąpiono do głosowania 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny w sprawie wprowadzenia do porządku obrad punktu : sprawy różne. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Cygan, Alicja Jamorska-Kurek, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, 

Dorota Pietrzyk, Łukasz Wojda, Robert Żołądek 

PRZECIW (7) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój 

 

Wniosek został przyjęty. Za głosowało 8 radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z informacjami radcy prawnej udzielonymi 

na poprzedniej sesji nie ma konieczności zatwierdzania porządku obrad. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
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2. Przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Porozumienie Samorządowe w formie 

oświadczenia w sprawie oświadczenia Klubu Radnych Burmistrza z dnia 9 sierpnia 

2021 r. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica za okres między 

sesjami. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2021 – 2026. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2021 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłat dla taryfowej grupy odbiorców usług 

odprowadzania ścieków. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIX/363/21 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 18 października 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

połączenie spółek : „Koral” sport i rekreacja sp. z o. o. i Zakład Gospodarki 

Komunalnej w Morawicy sp. z o.o. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do 

zasobu gminnego od właścicieli nieruchomości gruntowych położonych w obrębie 

geodezyjnym Bilcza oznaczonych działkami nr 454/13 i nr 454/15. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do 

zasobu gminnego od właścicieli nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

geodezyjnym Brzeziny oznaczonej działką nr 433/108. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do 

zasobu gminnego od współwłaścicieli udziałów w nieruchomości gruntowej położonej 

w Dyminach oznaczonej działkami nr 840/79 i nr 840/82. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy 

Morawica, oznaczonej działkami o numerach ewidencyjnych 224/848 o pow. 0,0304 

ha, 224/849 o pow. 0,0238 ha, 224/850 o pow. 0,0153 ha, 224/851 o pow. 0,0200 ha, 

224/852 o pow. 0,0200 ha, 224/853 o pow. 0,0200 ha, 224/854 o pow. 0,0201 ha, 

224/855 o pow. 0,0203 ha, 224/856 o pow. 0,0211 ha i 224/857 o pow. 0,0034 ha 

położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą  

w Lublinie. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy 

Morawica, oznaczonej numerem ewidencyjnym 1017 o pow. 1,1500 ha położonej  

w obrębie geodezyjnym Brzeziny na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o.o. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i Gminy 

Morawica, oznaczonych numerami ewidencyjnymi 295 o pow. 0,0600 ha, 184 o pow. 

0,2600 ha, 203/3 o pow. 0,1000 ha i 74 o pow. 0,0600 ha położonych w obrębie 
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geodezyjnym Dębska Wola na rzecz spółki NEXERA Sp. z o.o. z siedzibą  

w Warszawie. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy 

Morawica, oznaczonej numerem ewidencyjnym 319 o pow. 0,1100 ha położonej  

w obrębie geodezyjnym Lisów na rzecz spółki NEXERA Sp. z o.o. z siedzibą  

w Warszawie. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Bilcza. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie 

przez Miasto i Gminę Morawica na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Bilczy 

nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza oraz 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

pomieszczeń w budynku remizy strażackiej, które są zbędne na prowadzenie działań 

statutowych OSP. 

21. Rozpatrzenie projektu w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/371/21 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 18 października 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy nieodpłatnego przekazania przez Ochotniczą Straż Pożarną w Morawicy 

nieruchomości gruntowej zabudowanej budynkiem remizy strażackiej  w trybie  

art. 902¹ § 1 Kodeksu Cywilnego. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/300/21 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 20 stycznia 2021 r. w sprawie planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Miasto i Gminę Morawica oraz ustalenia 

maksymalnych kwot dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie 

oraz form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznane  

w roku 2021. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy Miasta  

i Gminy Morawica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2022. 

24. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

25. Sprawy różne. 

26. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2 
Przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Porozumienie Samorządowe w formie 

oświadczenia w sprawie oświadczenia Klubu Radnych Burmistrza z dnia 9 sierpnia 2021 r. 

Radna Alicja Jamorska-Kurek – odczytała oświadczenie klubu radnych. 

Nie zgadzamy się ze stanowiskiem klubu radnych burmistrza zawartym w oświadczeniu  

z dnia 09.08.2021 r. w kwestii dyskusji nad raportem gminy. Zgodnie z art. 28aa ust. 4 ustawy 

o samorządzie gminnym, to właśnie podczas sesji, na której podejmowana jest uchwała rady 

gminy w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium burmistrzowi rozpatrywany jest 

raport o stanie gminy, nad którym przeprowadza się debatę. Idea corocznego bilansu 

lokalnego nie została wymyślona przez twórców ustawy ze stycznia 2018 r., taka praktyka 

znana jest na całym świecie od największych metropolii Londyn, czy Nowy York po mniejsze 

ośrodki. Zamiarem ustawodawcy nie było tylko żeby władze samorządowe mogły pochwalić 
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się swoimi dokonaniami, ale także by umożliwiły mieszkańcom ocenę ich pracy na podstawie 

konkretnych danych. Raport to okazja aby wspólnie z mieszkańcami zatrzymać się  

i zastanowić, w którym miejscu jesteśmy, z czym radzimy sobie dobrze, a gdzie czekają nas 

największe wyzwania i problemy. Raport powinien służyć mieszkańcom, powinien 

informować i włączać ich do dyskusji. W ocenie Radnej Alicji Jamorskiej-Kurek forma 

raportu przygotowanego przez burmistrza nie zachęca mieszkańców do przeanalizowania tego 

dokumentu i wzięcia udziału w debacie i dlatego zwróciłam na ten fakt uwagę, aby rozwiązać 

dylematy jak powinien wyglądać raport o stanie gminy Morawica, proponujemy określić  

w drodze uchwały szczegółowe wymogi dotyczące raportu. To leży w kompetencji rady 

gminy zgodnie z ust. 3 w/wym. art. Ustosunkowując się do pozostałej części oświadczenia 

klubu radnych burmistrza zauważamy, że przewodniczący udzielając głosu przedstawicielom 

kopalni Wola Morawicka w sprawach różnych nie naruszył przepisów prawa. Prawo 

wystąpienia gościom podczas sesji umożliwia art. 27 ust. 2 statutu Miasta  

i Gminy Morawica. Poza kolejnością mówców Przewodniczący może udzielić głosu 

Burmistrzowi lub osobie przez niego upoważnionej, innym osobom nie będącymi radnymi,  

w tym zaproszonym gościom. Kwestią sporną jest czy przewodniczący rady mógł udzielać 

głosu radnym po wystąpieniu kopalni, dopuszczając do debaty. Nasze stanowisko brzmi tak, 

to przewodniczący rozstrzyga o sprawach związanych z prowadzeniem obrad, 

nieuregulowanych w statucie. Czy przytaczane w odpowiedzi na zapytanie Radnej Alicji 

Jamorskiej-Kurek z dnia 16.08.2021 r. par. 25 statutu Miasta i Gminy Morawica, że 

przewodniczący udziela głosu radnym tylko w sprawach objętych porządkiem obrad według 

kolejności zgłoszeń, w uzasadnionych przypadkach może udzielić głosu poza kolejnością, jest 

właściwy do interpretacji zaistniałej sytuacji – nie – skoro radni nie przegłosowali zmiany 

porządku obrad poprzez usunięcie punktu sprawy różne. To w jego ramach zgodnie  

z zasadami wynikającymi z art. 19 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym oraz regułami 

wynikającymi ze statutu przewodniczący rady udziela głosu zarówno radnym i innym 

osobom, w tym zaproszonym gościom. W wyniku takiego udzielenia głosu może dochodzić 

do przedstawienia opinii i dyskusji. Naruszenie statutu mogłoby zaistnieć wyłącznie  

w sytuacji w jakiej regulowałby on kwestie prowadzenia sesji w punkcie sprawy różne, 

jednakże takiej regulacji nie ma. Zatem jak w innych przypadkach przewodniczący wykonuje 

autonomicznie uprawnienia wynikające z art. 19 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym.  

W kwestii procedur uchwalania studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego interesariusze, czyli mieszkańcy, przedsiębiorcy mają prawo uczestniczyć  

w procesie tworzenia planu zagospodarowania miejscowego poprzez składanie wniosków, 

które urbaniści uwzględniają w projekcie planu, udział w konsultacjach na etapie wyłożenia 

projektu planu do publicznego wglądu czyli dyskusja publiczna i trzy złożenie uwag do 

projektu planu, które uwzględnia lub nie uwzględnia burmistrz, aby studium uwzględniało 

potrzeby wszystkich interesariuszy, nie budziło kontrowersji. Istotny jest dialog między 

organem opracowującym studium a interesariuszami. W takiej sytuacji urząd może 

fakultatywnie organizować konsultacje społeczne podczas, których interesariusze mogą 

przedstawić swoje potrzeby i obawy związane z powstawaniem studium. W ocenie naszego 

klubu tego elementu zabrakło. Kopalnia w Woli Morawickiej kilkakrotnie zwracała się do 

burmistrza o zorganizowanie spotkania z mieszkańcami, w celu przedstawienia planów 

dotyczących dalszych  działalności kopalni. Prośby te spotkały się z negatywną odpowiedzią. 

Zorganizowanie takiego spotkania nie narusza procedur uchwalania studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego. Dlatego dziwi nas dlaczego burmistrz nie 

podjął próby mogącej doprowadzić do porozumienia obu stron. Z kolei rada gminy jako organ 

uchwałodawczy podejmuje uchwałę o przystąpieniu do sporządzenia planu przestrzennego, 

rozstrzyga uwagi interesariuszy nie uwzględnione przez burmistrza, uchwala studium. Udział 

rady gminy jako organu uchwałodawczego w spotkaniach z kopalnią i mieszkańcami 



8 

 

wykracza poza kompetencje rady gminy w procedurze uchwalania studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego. Nie stoi jednak w sprzeczności z prawem 

interesowanie radnych konfliktem, jaki powstał między mieszkańcami a kopalnią. Chęcią 

zrozumienia obu stron i podjęcia próby złagodzenia sporu. Uważamy, że mieszkańcom Woli 

Morawickiej należy się pełna wiedza dotycząca planów związanych z dalszą działalnością 

kopalni. Jako klub nie opowiadamy się za żadną ze stron, naszym celem nadrzędnym jest 

dbanie o dobro mieszkańców oraz sprawiedliwe i równe traktowanie wszystkich podmiotów. 

Uważamy, że każdy ma prawo wypowiadać się w sprawach ważnych dla naszej gminy  

i naszych mieszkańców. Również my radni klubu radnych Porozumienie Samorządowe 

chcemy mieć możliwość zadawania pytań i dyskusji podczas sesji rady gminy na temat 

wszystkich nurtujących nas spraw. Wszyscy radni ślubowali sprawować swoje obowiązki  

w sposób godny, rzetelny i uczciwy. Dlatego żądamy, aby traktować nasze wypowiedzi  

w sposób poważny i kulturalny, a nas traktować jako partnerów w dążeniu do rozwoju naszej 

gminy.  

 

Ad. 3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Protokół otrzymaliśmy 

drogą mailową. 

 

Przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 15 radnych. 

 

Ad. 4 
Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie 

(sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 5 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica za okres między sesjami. 

Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 6 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2021 – 2026 – ze zgłoszoną autopoprawką. 

Pani Skarbnik – po otrzymaniu przez Państwo materiałów, był rozstrzygnięty przetarg na trzy 

drogi. W związku z tym, że kwoty na przetargu były inne niż mieliśmy w ostatecznej wersji 

projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej, w trzech drogach: 

- przebudowa ul. Majora Skowrona w Brzezinach, zwiększyła się kwota o 87 tys. zł; 
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- budowa przejścia dla pieszych na ul. Niebieskiej w Morawicy, zwiększyła się kwota  

o 256 tys. zł; 

- przebudowa ul. Dolomitowej w miejscowości Bilcza zmniejszyła się o 163 tys. zł. 

Łączna zmiana w roku 2022 w Wieloletniej Prognozie Finansowej i w łącznych nakładach 

wyniosła 180 tys. zł i o te zmiany proszę Państwa o przyjęcie.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Radna Alicja Jamorska-Kurek – na komisjach Radny Paweł Pajaczkowski rozpoczął 

dyskusję dotyczącą kosztów utrzymania hali pneumatycznej. Informację uzyskane nie były 

precyzyjne, dokładne, dlatego chciałabym powrócić do tego tematu, zważywszy na to że 

wzrastają koszty prądu i gazu, a utrzymanie tej hali wymaga właśnie tych mediów. 

- Radny Damian Woźniak – na komisjach rozmawialiśmy na ten temat, Radna Alicja na ten 

temat nie zabierała głosu. Odnośnie kosztów mamy przedstawiciela klubu sportowego 

Moravia – wiceprezesa zarządu Pana Krystiana Kruka. Moja propozycja do 

przewodniczącego, aby może udzielił głosu Panu Prezesowi, bo on nam to najlepiej wyjaśni, 

bo to klub sportowy zajmował się przygotowywaniem tego wszystkiego. 

- Pan Krystian Kruk – wiceprezes zarządu klubu sportowego Moravia – koszty związane  

z utrzymaniem balonu są w dużej mierze zależne od warunków atmosferycznych, od pogody. 

To jest hala pneumatyczna, troszkę zmodyfikowaliśmy wersję pierwotną. Wprowadziliśmy do 

przetargu takie zmiany, że balon jest skonstruowany z dwóch płaszczyzn, w środku  

z powietrzem. Wiedzą Państwo, że powietrze jest najlepszym izolatorem. Optymalnie jeżeli 

chodzi o tą technologię, która została przewidziana w dokumentacji przetargowej, jest to 

optymalna forma. Konstrukcja balonu rozpięta jest nad boiskiem, on się utrzymuje za pomocą 

nadmuchu, to koszt dość precyzyjnie przeliczalny. Koszt ogrzewania i systemu, bo balon jest 

również wyposażony w system odśnieżania i odladzania, który działa niezależnie, tam się 

osadza śnieg, szadź i da się tylko i wyłącznie temperaturą od środka zniwelować, ta część jest 

ciężka do przewidzenia. Jeżeli chodzi o prąd – oświetlenie hali to jest zapotrzebowanie na  

ok. 10-8 kW. Hala będzie używana ok. 5-6 h dziennie, to jest użytkowanie dla klubu 

sportowego. Nie jestem w stanie powiedzieć ile będzie użytkowane przez szkołę, bo tego nie 

wiem. Koszt nadmuchu, czyli tego pieca grzewczo-nadmuchowego, czyli czegoś co będzie 

podtrzymywało ten balon w optymalnej pozycji, to jest zapotrzebowanie 15 kW w ruchu 

ciągłym. Zakładamy, że ta hala będzie funkcjonować przez 6 miesięcy. Myślę, że będzie to 

krócej, bo mamy grudzień a nasze dzieciaki do połowy listopada trenowały wszystkie na 

zewnątrz. Myślę, że optymalnie będziemy korzystać ok. 5-4 miesięcy, a nie 6 miesięcy. Koszt 

energii według tego wyliczenia – oświetlenie ok. 10 tys. zł, koszt nadmuchu stałego ok. 40 

tys. zł w tej skali 150 dni. Jeżeli chodzi o ogrzewanie, to my tam nie potrzebujemy jakiś 

specjalnych temperatur. Tam nam wystarczy 5-6ºC. Przy dzisiejszej temperaturze, to tak 

naprawdę sam nadmuch. Do ogrzewania wykorzystywany jest gaz. To jest tylko z 

doświadczenia do policzenia. Nie mamy w pobliżu takiej technologii. Jak się 

dowiadywaliśmy, te informację są bardzo rozbieżne, ponieważ są uzależnione od 

temperatury. 

- Radny Robert Żołądek – Pan Burmistrz powiedział, że na komisji była prowadzona 

dyskusja, co potwierdził Radny Pan Damian Woźniak i wszyscy. Ubolewam, że w tej 

dyskusji nie wziął udziału Pan Burmistrz. Na pytania zadawane konkretnie przez kolegę 

Pawła Pajączkowskiego dotyczące kosztów udzielane odpowiedzi były, wydaje mi się przez 

nieuprawnioną osobę kolegę Damiana Woźniaka. Całym sercem jestem za rozbudową 

ośrodka, jakim jest klub sportowy Moravia i nowemu zarządowi proponuje to sprawdzić, 

ponieważ od 2012 roku już zgłaszałem wnioski. Mówił Pan o kosztach, my nie wiemy jakie 

to będą koszty, 8-10,5 kW rozumiem za godzinę. Później koszty 15kW, 10 tys. kW. My 

mówimy o budżecie, a z budżetem związane są koszty. Nie sztuką jest coś kupić, sztuką jest 
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coś utrzymać. Podał dowód otrzymany od sąsiedniej gminy Nowiny. Nowiny na samym 

początku, w przeciwieństwie do nas, czego myśmy nie mieli. My mieliśmy na początku  

w sposób tytularny, tylko hala pneumatyczna, żadnych konkretów, żadnych kosztów. Na 

początku miało być 1 300 000,00 zł. Nikt nie mówi o tym, że trzeba będzie kupić specjalną 

maszynę do czyszczenia nawierzchni, itd. To nie jest chyba uwzględnione w budżecie. 

Nowiny, Pan Wójt Nowin, który był autorem pomysłu budowy hali pneumatycznej skierował 

się do rady z wnioskiem o zastanowienie czy będą kontynuować ten pomysł, pomimo tego że 

dostali większe proporcjonalnie dofinansowanie, dlatego że koszty szacowane, które na 

początku składali przy projektowaniu tego zadania, zostały na dzień dzisiejszy zwiększone 

dwukrotnie. Tam jest dokładnie wyliczone. Skierowali się do kilku podobnych hal w Polsce  

i dostali najbardziej proporcjonalne wyliczenie z hali Legii Warszawy, gdzie tam jest jasno 

powiedziane ile ich to będzie kosztowało. Dzisiaj postawili jeden wielki znak ? czy ich będzie 

na to stać, czy będą mieli pieniądze na to aby to utrzymać. Dlatego ważne jest dla mnie, 

dokładne doprecyzowanie i dokładne wyliczenie planowanych kosztów. Chciałbym, aby do 

tego budżetu było dokładne wyliczenie, że koszty prądu będą wynosić tyle. Pytanie kot będzie 

składał i rozkładał? Radny Woźniak sugerował, że będziemy, to robić sami. Nie wiem 

dlaczego samorząd w Nowinach nie pójdzie na takie ryzyko. Wyliczyli, ze koszt rozłożenia  

i złożenia takiego namiotu (namiot dwukrotnie większy) wynosi 80 tys. zł. Chciałbym mieć 

dokładny kosztorys jak to będzie wyglądało. Żebyśmy za rok mogli stwierdzić i policzyć jak 

wyglądały wasze szacunki, czy rzeczywiście były dobrze wyliczone.  

- Radny Damian Woźniak – dlaczego ja odpowiadałem? Rozmawiam cały czas z klubem. 

Wiem jak to wygląda. Chłopaki dowiadywali się jak to wygląda na podobnych halach 

pneumatycznych. Co do Nowin, nie do końca zgadzam się z tym, że to rada się nie zgodziła  

i dlaczego tam nie budują. Zobaczcie ile w ostatnim czasie tam wybudowano, jaki stadion 

został wybudowany, jakie pieniądze zostały tam zainwestowane i był sprzeciw ze strony 

mieszkańców. Była konferencja, dotyczyła sportu i rozwoju, na której byli mieszkańcy i był 

tam duży sprzeciw. Co do kosztów, czy nas stać? Nie da się określić ile będzie kosztowało 

jutro czy za miesiąc utrzymanie tej hali. W mojej ocenie jesteśmy gminą na tyle rozwiniętą, 

tak dobrze zrobioną infrastrukturą, że gmina Morawica jest w stanie to utrzymać, czy będzie 

to kosztowało 80 tys. zł, czy 100 tys. zł. Gdybyśmy szli tym torem i zastanawiali się czy 

rzeczy, które mają służyć naszym mieszkańcom, być takim dobrem, to nie musielibyśmy 

budować basenu albo go zamknąć ponieważ dokładamy. Mamy hale w Bilczy, do której też 

dokładamy i nie wiemy ile będziemy dokładać w przyszłym roku, bo nie znamy cen prądu  

i gazu. Takim dobrem jakim jest balon, to jest rzecz która ma służyć mieszkańcom, bo nasi 

mieszkańcy z nich będą korzystać, nasze dzieci i dla niektórych pewnie też wnuki, ponieważ 

jest ok. 20 lat gwarancji na użytkowanie takiego balonu. Zastanawiam się dlaczego my chcąc 

budować balon dla mieszkańców, dla dzieci, dla klubu, dla rozwoju zastanawiamy się czy 

damy 10 tys. zł więcej w przyszłym roku, czy nawet 20 tys. zł więcej. Czy taka różnica, to 

różnica z którą nasza gmina nie poradzi sobie za rok czy za dwa? W mojej ocenie sobie 

poradzi. Taki balon powinien powstać, on ma służyć mieszkańcom, tak jak basen, hale inne 

sportowe, do których również dokładamy. Nie ze wszystkiego jest zarobek, nie wszystko co 

robimy: chodniki, drogi potrzebują dalszych wkładów finansowych. 

- Radny Leszek Cygan – wnoszę o zamknięcie dyskusji, przegłosowanie tego wniosku. 

Proponuję, abyśmy na następnej komisji, poprosiłbym zarząd klubu o bardziej precyzyjne 

sformułowanie tego , bo to się da wszystko policzyć. Jeżeli radni uznają, że koszty są za 

wysokie lub przychylą się do wniosku kolegi Radnego Woźniaka podejmiemy decyzję. Tą 

prognozę można na kolejnej sesji zmienić. Wniosek składam o zamknięcie dyskusji na ten 

temat.  

Pan Krystian Kruk – wiceprezes zarządu klubu sportowego Moravia – jeżeli chodzi o zużycie, 

to kwota 54 tys. kWh w tym okresie, w którym będziemy korzystać i ok. 10 tys. kWh na 
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oświetlenie. Przy dzisiejszych kosztach energii można, to dość precyzyjnie policzyć. Nie 

wiemy ile będzie prąd kosztował za pół roku, za rok. Porównanie Radnego do hali 

pneumatycznej w Legii nijak się odnosi do naszego balonu, pomijając wielkość, ale sposób 

użytkowania. Szkółka Legia korzysta z balonu od godz. 8.00 do godz. 22.00. My korzystamy 

od  16.00 do 21.00. Koszt montażu i demontażu jest zupełnie inny przy dwukrotnie większym 

balonie. Plan jest taki żeby pod nadzorem firmy wyspecjalizowanej rozkładać, to 

samodzielnie, społecznie. Nadzór musi być zapewniony. Zazwyczaj do rozkładania  

i składania takich balonów wykorzystuje się jednostki wojskowe odpłatnie. My chcemy tą siłę 

mięśni wykorzystać społecznie.   

Przewodniczący poinformował, że Radny Leszek Cygan po raz pierwszy powiedział wniosek 

formalny. Zamykamy dyskusje i głosujemy nad projektem uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2021 – 2026. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Jamorska-Kurek, Robert Żołądek 

Uchwała Nr XL/383/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2021 – 2026 została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 7 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2021 rok – ze 

zgłoszoną autopoprawką. 

Pani Skarbnik – ta zmiana, o której mówiłam przy WPF nie spowodował zmian przy 

projekcie budżetu gminy na 2021 rok. Natomiast spowodowała zmiany w załączniku do 

projektu budżetu, w załączniku nr 3, gdzie są wieloletnie inwestycje. Przy tych zadaniach, 

które wymieniałam, czyli: 

- przebudowa ul. Majora Skowrona w Brzezinach; 

- budowa przejścia dla pieszych na ul. Niebieskiej w Morawicy; 

- przebudowa ul. Dolomitowej w miejscowości Bilcza. 

Łączne nakłady finansowe zostały zwiększone w dwóch zadaniach, zmniejszone w jednym,  

i ta kwota łącznie zmieniła się o 180 tys. zł. To jest taka zmiana w załączniku.  

Przewodniczący poinformował, że wszystkie inne informacje dostaliśmy na komisjach  

i dyskutowaliśmy na ten temat. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2021 rok. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Jamorska-Kurek, Robert Żołądek 

Uchwała Nr XL/384/21 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2021 rok została 

podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 8 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości – ze zgłoszoną autopoprawką.  

Pani Skarbnik – w tej uchwale w sprawie stawek podatkowych, w § 2 pkt. 5 Państwo dostali 

przez pomyłkę niepełny pkt 5, bo pkt 5 został rozbudowany o definicję hali sportowej, gdzie 

przez halę sportową rozumie się obiekt, który posiada arenę, płytę, boisko lub inną tego typu 

powierzchnię o wymiarach nie mniejszych niż 19 m x 36 m, na której mogą odbywać się 

zawody sportowe, występy artystyczne lub inne tego typu wydarzenia, wraz z przylegającą do 

niej w zwartej formie konstrukcyjnej widownią ustawioną amfiteatralnie, o tą definicję został 

rozszerzony pkt 5 w § 2. 

Nie było pytań. Przewodniczący rady przypomniał, że projekt uchwały był analizowany na 

komisjach, w piątek. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Paweł 

Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Jamorska-Kurek, Bartosz Kruk 

 

Uchwała Nr XL/385/21 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 9 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. Projekt uchwały został radnym przedstawiony na komisjach stałych  
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i przeanalizowany, w miniony piątek. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Paweł Pajączkowski, Łukasz Wojda 

 

Uchwała Nr XL/386/21 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 10 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłat dla taryfowej grupy odbiorców usług 

odprowadzania ścieków. Projekt uchwały został przedstawiony radnym na ostatniej komisji  

i przeanalizowany. Nie zgłoszono pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłat dla taryfowej grupy odbiorców usług 

odprowadzania ścieków. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała Nr XL/387/21 w sprawie dopłat dla taryfowej grupy odbiorców usług 

odprowadzania ścieków została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady zarządził 5 minutową przerwę, w celu ponownego uruchomienia 

tabletów. 

Po przerwie wrócono do obrad. 
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Ad. 11 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIX/363/21 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 18 października 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na połączenie spółek: 

„Koral” sport i rekreacja sp. z o. o. i Zakład Gospodarki Komunalnej w Morawicy sp. z o.o. 

Projekt uchwały został radnym przedstawiony na komisjach stałych i omówiony. Nie było 

pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIX/363/21 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 18 października 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na połączenie spółek: 

„Koral” sport i rekreacja sp. z o. o. i Zakład Gospodarki Komunalnej w Morawicy sp. z o.o. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr XL/388/21 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/363/21 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 18 października 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na połączenie spółek: 

„Koral” sport i rekreacja sp. z o. o. i Zakład Gospodarki Komunalnej w Morawicy  

sp. z o.o. została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 12 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do zasobu 

gminnego od właścicieli nieruchomości gruntowych położonych w obrębie geodezyjnym 

Bilcza oznaczonych działkami nr 454/13 i nr 454/15. Projekt uchwały został radnym 

przedstawiony i omówiony na komisjach. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do zasobu 

gminnego od właścicieli nieruchomości gruntowych położonych w obrębie geodezyjnym 

Bilcza oznaczonych działkami nr 454/13 i nr 454/15. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr XL/389/21 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do zasobu 

gminnego od właścicieli nieruchomości gruntowych położonych w obrębie geodezyjnym 
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Bilcza oznaczonych działkami nr 454/13 i nr 454/15 została podjęta. Za głosowało 15 

radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 13 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do zasobu 

gminnego od właścicieli nieruchomości gruntowej położonej w obrębie geodezyjnym 

Brzeziny oznaczonej działką nr 433/108.  Projekt uchwały również został przedstawiony 

radnym i omówiony na komisjach. Nie zgłoszono pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do zasobu 

gminnego od właścicieli nieruchomości gruntowej położonej w obrębie geodezyjnym 

Brzeziny oznaczonej działką nr 433/108. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr XL/390/21 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do zasobu 

gminnego od właścicieli nieruchomości gruntowej położonej w obrębie geodezyjnym 

Brzeziny oznaczonej działką nr 433/108 została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała 

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 14 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobu 

gminnego od współwłaścicieli udziałów w nieruchomości gruntowej położonej w Dyminach 

oznaczonej działkami nr 840/79 i nr 840/82. Projekt uchwały został radnym przedstawiony  

i przeanalizowany na komisjach.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobu 

gminnego od współwłaścicieli udziałów w nieruchomości gruntowej położonej w Dyminach 

oznaczonej działkami nr 840/79 i nr 840/82. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 
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Uchwała Nr XL/391/21 w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobu 

gminnego od współwłaścicieli udziałów w nieruchomości gruntowej położonej w Dyminach 

oznaczonej działkami nr 840/79 i nr 840/82 została podjęta. Za głosowało 15 radnych. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej 

działkami o numerach ewidencyjnych 224/848 o pow. 0,0304 ha, 224/849 o pow. 0,0238 ha, 

224/850 o pow. 0,0153 ha, 224/851 o pow. 0,0200 ha, 224/852 o pow. 0,0200 ha, 224/853  

o pow. 0,0200 ha, 224/854 o pow. 0,0201 ha, 224/855 o pow. 0,0203 ha, 224/856 o pow. 

0,0211 ha i 224/857 o pow. 0,0034 ha położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza na rzecz PGE 

Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie. Projekt uchwały został radnym przedstawiony na 

komisjach i przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej 

działkami o numerach ewidencyjnych 224/848 o pow. 0,0304 ha, 224/849 o pow. 0,0238 ha, 

224/850 o pow. 0,0153 ha, 224/851 o pow. 0,0200 ha, 224/852 o pow. 0,0200 ha, 224/853  

o pow. 0,0200 ha, 224/854 o pow. 0,0201 ha, 224/855 o pow. 0,0203 ha, 224/856 o pow. 

0,0211 ha i 224/857 o pow. 0,0034 ha położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza na rzecz PGE 

Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr XL/392/21 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej działkami  

o numerach ewidencyjnych 224/848 o pow. 0,0304 ha, 224/849 o pow. 0,0238 ha, 224/850  

o pow. 0,0153 ha, 224/851 o pow. 0,0200 ha, 224/852 o pow. 0,0200 ha, 224/853  

o pow. 0,0200 ha, 224/854 o pow. 0,0201 ha, 224/855 o pow. 0,0203 ha, 224/856 o pow. 

0,0211 ha i 224/857 o pow. 0,0034 ha położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza na rzecz PGE 

Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 16 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 1017 o pow. 1,1500 ha położonej w obrębie geodezyjnym Brzeziny 

na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o.o. Projekt uchwały został radnym 

przedstawiony na komisjach i przeanalizowany. Nie zgłoszono pytań.  
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Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 1017 o pow. 1,1500 ha położonej w obrębie geodezyjnym Brzeziny 

na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o.o. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr XL/393/21 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 1017 o pow. 1,1500 ha położonej w obrębie geodezyjnym Brzeziny na rzecz 

Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o.o. została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad.17 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i Gminy Morawica, 

oznaczonych numerami ewidencyjnymi 295 o pow. 0,0600 ha, 184 o pow. 0,2600 ha, 203/3  

o pow. 0,1000 ha i 74 o pow. 0,0600 ha położonych w obrębie geodezyjnym Dębska Wola na 

rzecz spółki NEXERA Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie. Projekt uchwały również został 

przedstawiony radnym na komisjach i przeanalizowany przez nich. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i Gminy Morawica, 

oznaczonych numerami ewidencyjnymi 295 o pow. 0,0600 ha, 184 o pow. 0,2600 ha, 203/3  

o pow. 0,1000 ha i 74 o pow. 0,0600 ha położonych w obrębie geodezyjnym Dębska Wola na 

rzecz spółki NEXERA Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr XL/394/21 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomościach stanowiących własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonych numerami 

ewidencyjnymi 295 o pow. 0,0600 ha, 184 o pow. 0,2600 ha, 203/3 o pow. 0,1000 ha i 74  
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o pow. 0,0600 ha położonych w obrębie geodezyjnym Dębska Wola na rzecz spółki 

NEXERA Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie została podjęta. Za głosowało 15 radnych. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 18 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 319 o pow. 0,1100 ha położonej w obrębie geodezyjnym Lisów na 

rzecz spółki NEXERA Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie. Projekt uchwały również radni 

przeanalizowali na komisjach stałych w miniony piątek. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 319 o pow. 0,1100 ha położonej w obrębie geodezyjnym Lisów na 

rzecz spółki NEXERA Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr XL/395/21 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 319 o pow. 0,1100 ha położonej w obrębie geodezyjnym Lisów na rzecz 

spółki NEXERA Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie została podjęta. Za głosowało 15 radnych. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 19 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Bilcza. 

Projekt uchwały został przez radnych omówiony na komisjach. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Bilcza. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 
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Uchwała Nr XL/396/21 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Bilcza została 

podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 20 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie przez 

Miasto i Gminę Morawica na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Bilczy nieruchomości 

gruntowej zabudowanej położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza oraz na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy pomieszczeń w budynku remizy 

strażackiej, które są zbędne na prowadzenie działań statutowych OSP. Uchwała również 

została przedstawiona na komisjach i omówiona. Nie zgłoszono pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie przez 

Miasto i Gminę Morawica na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Bilczy nieruchomości 

gruntowej zabudowanej położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza oraz na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy pomieszczeń w budynku remizy 

strażackiej, które są zbędne na prowadzenie działań statutowych OSP. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr XL/397/21 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie przez Miasto  

i Gminę Morawica na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Bilczy nieruchomości gruntowej 

zabudowanej położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza oraz na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy pomieszczeń w budynku remizy strażackiej, 

które są zbędne na prowadzenie działań statutowych OSP została podjęta. Za głosowało  

15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 21 
Rozpatrzenie projektu w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/371/21 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 18 października 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

nieodpłatnego przekazania przez Ochotniczą Straż Pożarną w Morawicy nieruchomości 

gruntowej zabudowanej budynkiem remizy strażackiej w trybie art. 9021 § 1 Kodeksu 

Cywilnego. Projekt zmian w uchwale został radnym przedstawiony. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/371/21 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 18 października 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

nieodpłatnego przekazania przez Ochotniczą Straż Pożarną w Morawicy nieruchomości 

gruntowej zabudowanej budynkiem remizy strażackiej w trybie art. 9021 § 1 Kodeksu 

Cywilnego. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr XL/398/21 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/371/21 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 18 października 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

nieodpłatnego przekazania przez Ochotniczą Straż Pożarną w Morawicy nieruchomości 

gruntowej zabudowanej budynkiem remizy strażackiej w trybie art. 9021 § 1 Kodeksu 

Cywilnego została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 22 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/300/21 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 20 stycznia 2021 r. w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Miasto i Gminę Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez uczelnie oraz form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznane w roku 2021. Projekt zmian w uchwale został radnym 

przedstawiony i przeanalizowany przez nich. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/300/21 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 20 stycznia 2021 r. w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Miasto i Gminę Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez uczelnie oraz form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznane w roku 2021. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr XL/399/21 w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/300/21 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 20 stycznia 2021 r. w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Miasto i Gminę Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez uczelnie oraz form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznane w roku 2021 została podjęta. Za głosowało 15 radnych. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 
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Ad. 23 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy 

Morawica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2022 – ze zgłoszona autopoprawką 

Pani Monika Malicka – Kierownik Referatu kultury, sportu i promocji – autopoprawka 

wynika z faktu, że w tym samym czasie gdy były prowadzone konsultacje rocznego programu 

współpracy, był prowadzony nabór do Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego,  

w wyniku tego naboru nie zgłosiła się odpowiednia liczba członków przedstawicieli 

organizacji pozarządowych, w związku z tym zapisy dotyczące Gminnej Rady Pożytku 

Publicznego są niezasadne. Również została wniesiona autopoprawka, po dokonaniu 

zgłoszenia przez Radną Dorotę Pietrzyk dotycząca zapisów o wprowadzenie dodatkowych 

zadań do rocznego programu współpracy. Projekt został przedstawiony w materiałach.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Radna Alicja Jamorska-Kurek – na komisjach prosiłam Panią o przekazanie specyfikacji 

jeżeli chodzi o kwotę. Na jakie organizacje, jaka kwota. 

Pani Monika Malicka – Kierownik Referatu kultury, sportu i promocji – proszę się uzbroić  

w cierpliwość, ja na pewno te informację Pani przekażę mailem, czy też ewentualnie 

wszystkim radnym. Jak będę miała tą informację, to Państwu przekaże.  

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przeanalizowany przez 

radnych na komisjach.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy 

Morawica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2022. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr XL/400/21 w sprawie Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy 

Morawica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2022 została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 24 
Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy – podziękował Samorządowemu 

Centrum za zaproszenie na obchody 11 Listopada i kolegą radnym, że wspólnie uczestniczyli 

w tej uroczystości i za możliwość złożenia wieńca pod pomnikiem. 
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Ad. 25 
Sprawy różne. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Radna Dorota Pietrzyk – w sprawie projektu rozbudowy szkoły w Lisowie, bo rozpoczął się 

w tym roku, jest zaplanowany na rok przyszły, na jakim jest etapie? Mówimy o budowie hali 

pneumatycznej, a u nas dzieci uczą się w pomieszczeniach, które zostały przekształcone  

np. z szatni, czy uczą się w pokoju nauczycielskim. Dla mnie podstawowe dobra jak nauka, 

oświata są na pierwszym miejscu. Jaki jest dalszy plan tej rozbudowy, kiedy ona mogłaby 

ruszyć, bo jest to bardzo potrzebne w tym momencie? Czy będzie możliwość przygotowania 

zapytania ofertowego w sprawie projektu termomodernizacji rozbudowy remizy OSP  

w Lisowie jeszcze w tym roku? 

Zastępca Burmistrza – jeżeli chodzi o dokumentację na przebudowę, rozbudowę budynku 

szkoły podstawowej w Lisowie, w tym roku tą dokumentację rozpoczęliśmy i w tym roku 

chcielibyśmy ją zakończyć. Na pewno w tym roku nie uda się uzyskać pozwolenia na 

budowę, ze względu na czas jaki potrzebuje Starostwo Powiatowe na wydanie decyzji 

pozwolenia na budowę. Prace projektowe zostaną zakończone w tym roku. Wystąpimy  

o pozwolenie na budowę. Kiedy je uzyskamy, to dopiero czas pokaże. Tak samo jest  

z zadaniem finansowanym z funduszu sołeckiego, w tym roku zostało wprowadzone do 

budżetu i w tym roku je realizujemy. Po naszej stronie nie ma opóźnień. Jeżeli chodzi  

o projekt remizy w Lisowie, to jest zadanie które wpisaliśmy do budżetu na rok przyszły. 

Jedynie, co możemy zrobić oficjalnie to wystąpić z zapytaniem ofertowym, ale nie wolno 

nam na tej podstawie zawrzeć umowy w tym roku ponieważ to zadanie będzie realizowane  

w roku przyszłym. Zastanowimy się czy zdążymy w tym roku takie zapytanie ofertowe 

przygotować. Przygotowujemy również wnioski o dofinansowanie tych zadań czy to do 

Polskiego Ładu czy do nowego Programu Regionalnego Województwa Świętokrzyskiego na 

lata 2021-2027. 

- Radny Robert Żołądek – podziękował Panu Przewodniczącemu Rady i 8 radnym, że ten 

punkt sprawy różne mógł powrócić do porządku obrad. Komunikat w sprawie montażu 

bankomatu w centrum Morawicy. W związku z dwoma zapytaniami podczas sesji Radnej 

Alicji Jamorskiej-Kurek i mojego pisemnego zapytania do Pana Burmistrza z dnia 30.10.2019 

r. w sprawie możliwości zamontowania bankomatu w centrum naszego miasta, informuję iż  

w okresie między sesjami nawiązałem kontakt z jednym z czołowych w krajów centrum 

technologii płatniczych z siedzibą w Warszawie, zajmujących się m.in. dystrybucją i obsługą 

bankomatów. W odpowiedzi na mojego maila z dnia 18.10.2021 r. i w związku z zdanym 

pytaniem w sprawie możliwości zainstalowania długo wyczekiwanego przez mieszkańców 

Morawicy i nie tylko bankomatu. Otrzymałem następującą odpowiedź – w nawiązaniu do 

Pana zapytania informuję, że prowadzimy rozmowy jednym z operatorów spożywczych  

w Państwa mieście, planowana data uruchomienia bankomatu to drugi kwartał przyszłego 

roku, ze względu na prowadzone rozmowy na tę chwilę mogę udzielić tylko takiej informacji.   

w Morawicy. 

- Radny Łukasz Wojda – odnośnie balonu nad boiskiem – fajnie że jest dużo pytań o koszty 

utrzymania, budowy i są to nasze obawy o finanse gminy. Dziwi mnie fakt, że nikt z nas nie 

pyta i nie zastanawia się nad kosztami utrzymania budowanych remiz, świetlic, altan, to 

wszystko budujemy dla mieszkańców. Każdy z nas chce coś tam uzyskać w swojej 

miejscowości żeby to funkcjonowało, to też są koszty utrzymania, dbania o to wszystko i tu 

nie widzę zmartwienia, bo każdy z nas „ciągnie w swoją stronę”. Proszę o rzeczową dyskusję, 

a nie sceptyczne podejście do sprawy. Budujemy dużo rzeczy w gminie, tak jak powiedział 

kolega Damian nie wszystko jest rentowne, nie wszystko przynosi zyski i służy to 

mieszkańcom. Mamy na tyle dobrze rozwiniętą infrastrukturę drogową, kanalizację, 
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wodociąg, rzeczy rekreacyjne służące miejscowości, fajnie że to jest. Wydaje mi się, że taki 

balon jest naprawdę super pomysłem i w dużej mierze będzie służył dużej ilości dzieciaków.  

- Radny Robert Żołądek – zadając pytanie o koszty miałem na myśli tylko i wyłącznie sprawy 

kosztów. Każde zadanie inwestycyjne musi być uzasadnione, w sposób odpowiedni, 

wystarczający zaplanowane i wyliczone. Skoro inne samorządy, w tym przypadku samorząd 

w Nowinach był w stanie oszacować na poziomie składanych wniosków o dofinansowanie, 

jaki będzie poziom tych kosztów, czego u nas nie było, teraz się dowiadujemy, co dla mnie 

nie jest czytelne. Taki kosztorys powinien być dołączony do tej inwestycji, abyśmy  

w przyszłości porównali. Są elementy zmienne w tej kalkulacji, czyli wskaźniki mediów – 

energia i gaz. Oczekiwałem dokładnych informacji ile to będzie kosztowało. Jest to słuszne 

zadanie. Pytałem o koszty i mam do tego prawo. 

Przewodniczący Rady poparł pomysł Radnego Leszka Cygana, aby zarząd pojawił się na 

następnych komisjach. 

Pan Krystian Kruk - wiceprezes zarządu klubu sportowego Moravia – oczywiście 

skorzystamy z zaproszenia. Podziękował władzom samorządowym. Nie zawiedziemy 

Państwa jeżeli chodzi o tą inwestycję. Tym balonem przykrywamy powierzchnię wszystkich 

hal, które mamy w gminie w jednym miejscu. Ten balon jest dwukrotnie większy niż 

powierzchnia boiska w Bilczy. My mówimy tylko o kosztach utrzymania, a cała reszta 

spadnie na klub. 

 

Ad. 26 
Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył obrady 

XL sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 

 

  

  


